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Bestyrelsesmøde onsdag den 5. februar 2025 kl. 19.30Hos Søren C., Æblevangen 63, 2765 Smørum

Referat 2025.02.05
1. Valg af referent.1.1. Søren Kvist er referent.
2. Godkendelse af referat.2.1. Referatet fra mødet af 27 Nov. 2024 er godkendt.
3. Opsamling fra sidste mødeKøreplan for åbent stævne3.1. Køreplan for åbent stævne tages op på generalforsamlingen.
4. Efterårsløbet – lige nu 12/10 i St. Hareskov med Niels som banelægger, OKfra NST Skal vi flytte til f.eks. 5/104.1. Skoven er ledig d. 5/10, det bliver besluttet at flytte Efterårsløbet til d. 5/10.Søren C kontakter NST om at ændre bestillingen. Der vil blive informeret omdenne ændring på generalforsamlingen. Niels vil blive spurgt om han vil finde enbanekontrollant. Søren C vil opsøge en stævnekontrollant.4.2. Vi planlægger at anskaffe en resultattavle til sprintbanen, så man kan få lovat anbringe sit navn øverst på listen, når man er "dagens hurtigste”.4.3. Børnebanen har været en stille succes de sidste år, til overraskelse for flere.
5. Findveji-dag 26/45.1. I år vil der kun afholdes Findveji-dag en enkelt dag, Lørdag 26/4. Vigenbruger de fire baner fra 2024.
6. Vedligeholdelse af vores kort og Findveji6.1. Kortfilerne bliver vedligeholdt, men de kort der er lagt op på findveji.dk erikke opdateret siden 2018. Søren C vil tale med Mogens om opdatering af kortene ifindveji.dk
7. Generalforsamling 20. februar 20257.1. Søren C har udarbejdet en dagsorden til generalforsamlingen. Allebestyrelsesmedlemmer der er på genvalg i år genopstiller.
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8. Klubtur til O-ringen 2025 ved Jönköping? Nok ikke8.1. Søren C beretter at der stadig er mulighed for at leje et hus i nærheden af O-ringen, og at der er 20% rabat til tilmelding til O-ringen i uge 8. Det er derfor nu viskal slå til, hvis vi vil afsted. Det kan komme i vejen med sommerferie for nogle.Søren C skriver ud de næstkommende dage for at se om der er tilslutning til det.Hvis ikke der er tilslutning i løbet af uge 8 afblæses turen.
9. Næste bestyrelsesmøde9.1. Dato for næste bestyrelse fastlægges på generalforsamlingen, idet kun ca.halvdelen var fremmødt ved dette møde.
10. Evt.10.1. Det blev diskuteret om vi skal omdøbe vores “ungdomstræning” til“tirsdagstræning” og lægge vægt på at træningen er for alle aldre, både børn, ungeog voksne, i håb om at tiltrække og fastholde flere løbere i alle aldre.


